
 

 

 

 

Ordstyrer: René   

 
Dagsorden 

- O: orientering 

- D: drøftelse 

- B: beslutning 
 

  Emne Ansvar/referat 

 

1. O Godkendelse af referat  

og dagsorden 

Videoreferat: 

    

  Nyt/indkomne  

2. O Skoleledelse 

 

- God start på skoleåret trods budgetnote. Alle 

personaler er meget glade og taknemmelige for 

bestyrelsens arbejde ifm. budgetnoten vedr. os. God 

første skoledag samt trivselsdag om onsdagen med 

bl.a. revidering af forventningstavler og ”ryste 

sammen” aktiviteter. 

- Ansættelse af ny viceleder. 4 gode kandidater. 

Ansættelsesprocedure kører og udmelding forventes 

denne uge. Ansættelse er fra 1. okt. 

- Skolefoto er sat til den 9/10. Vi vil gerne have billed 

af alle fra bestyrelsen. 

 

Ødis Skole 

 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 
 

Skolebestyrelsesmøde for Ødis Skole 
Mødedato Mødested  Møde 

start/slut 

 

 

28-08-24 

 

 

 

Ødis Skole 

 

 

18.45-20.15 

 

 

Faste deltagere 

Thomas Kjær, Bente Andersen, Jakob Henningsen, Sandra 

Rasmussen,Michael Hjortlund, Rikke Hjort Laursen, Linda Bank 

Puggaard, Lise Lotte Jessen Hansen, René Fisker, Uffe Dalsgaard,  

 

Suppleanter:  Louise Bech 

 

Beøgende: Tobias Jørgensen 

 

 

Elever:  

 

 

Bemærkninger:  

 

Afbud: Bente, Marie 
 



 

 

  Side 2 

 
 

 

-  

3. O SFO - Marianne holder snart ferie af et par omgange. Rikke, 

vikar der pt har dansk på ml.trinnet, vil vikariere.  

- Der kommer om noget tid en brugerundersøgelse til 

forældre omkring GLO.  

- Mål- og indholdsbeskrivelse præsenteres på 

forældremødet. 

 

4. O Elever 

 

Elevråd vælges denne uge 

5. O Medarbejderrep. Synes vi er kommet godt i gang. Trivslen er god og 

trivselsdagen var rigtig god både i indskolingen og ml.trinnet. 

Rigtig træls besked at få første skoledag, at der blev stillet 

som forslag at skolen skulle spares væk. 

 

6. O Formand Jakob Ville kommer på besøg og vil se skolen. René laver en 

aftale med ham. 

Vamdrup Kino kommer med noget materiale til omdeling. 

 

7. O Øvrige medlemmer  

 

8. D Valg skolebestyrelse 

Konstituering af poster 

Sandra blev valgt som formand 

Lise Lotte fortsætter som næstformand 

 

9. D ”Forslag til ferieplan for 

skoleåret 2025/2026” 

Der er ingen indvendinger til forslaget 

 

9A. O Input til Karrierekompas 

Kolding 

Thomas 

10. O Promovering af skolen 

 

Flyttes til næste møde 

 

11. O Oplæg fra Psyk.info 

- Hvem, hvad, hvor 

og hvornår 

 

TK har kontakten. Oplæg den 28/10 

TK har modtaget et udkast til en indholdsbeskrivelse. TK og 

Marianne kigger på det og sender videre til Rikke 

 

Hvad viser/siger forskningen? 

Vigtigt at vi som forældre/voksne er påpasselig med at tale 

om mulige diagnoser i familien. 

Hvordan kan det barn at have en forældre eller en søskende 

 

Efter TK har kigget det igennem med MJ, så sendes det forbi 

Rikke der retter til. 

 

12. O Status på fondsansøgning/ 

multibane 

 

Der er modtaget forskellige tilbud, men Compan er ret dyr. 

Eigil, Lise Lottes mand og Signe Kjær Hansen vil gerne være 

med i udvalget. 

Sandra og Thomas indkalder. 

 

13. D Den gode historie 

 

At vi ikke kom med videre som spareforslag 

 

14.  Eventuelt Punkter til forældremøderne: 

- Præsentation af bestyr.-medlemmer 

- Ordensregler/retningslinjer grænseoverskridende 

adfærd  

 

Vigtigt at der på klassedelen drøftes hvordan 

klassefællesskabet understøttes. 

 



 

 

  Side 3 

 
 

 

15.  Punkter til kommende 

møder 

- Det bør drøftes om der er behov for at få lavet nogle 

retningslinjer/objektive kriterier for hvornår det kan 

komme på tale at lukke skoler. 

 

- Overblik over principper 

 

 

    

 


